



Proxy Form	نموذج توكيل:
Proxy to attend the General Assembly Meeting for Dubai Electricity and Water Authority (PJSC) ("DEWA") at 11am on 28th March 2024 I/we:..... in my capacity as a shareholder in DEWA, holder of Shares, hereby authorize Mr. Mobile No. to attend the General Assembly Meeting on my behalf at the time and in the place mentioned in the invitation letter. Or any other date to which such meeting is postponed and he has the voting right on behalf of me for the agenda. Date: / /2024 Signature:	توكيل بحضور اجتماع الجمعية العمومية لهيئة كهرباء ومياه دبي (ش.م.ع)، الساعة 11 صباحاً يوم 28 مارس 2024 أنا/نحن بصفتي مساهماً في هيئة كهرباء ومياه دبي بعدد سهم، أوكل بموجب هذا السيد/ هاتف متحرك رقم: بحضور اجتماع الجمعية العمومية نيابة عني في الزمان والمكان المحددين في خطاب الدعوة للاجتماع. أو أي تاريخ يقرر إرجاء الاجتماع إليه وله حق التصويت نيابة عني على بنود جدول الأعمال. تحريراً في/...../ 2024 م التوقيع :